
 

P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 

Vánoce nad Děčínem 
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            Redakce Letňák 
Dívat se, poslouchat a rozbalovat

ZŠ NA STRÁNI DĚČÍN 23.PROSINEC 2022

Tradičně jako každý rok (pokud nepočítáme nechtěnou covidovou pauzu) si naše školní kapela Yxes Joke 
vánočně zakoncertovala. První koncert se uskutečnil  v Besedě v Bělé, kde byla krásná rodinná atmosféra a 
byl to dle mého moc hezký start našeho adventního turné. Následoval Zámek Děčín, kde  byla opět 
nádherná atmosféra, až jsem byla překvapená, kolik lidí se na nás přišlo podívat a zazpívat si s námi. To mě 
moc dojalo. Jen tedy mráz a zima nás potrápily. Vrcholem pak byla Thunovská kaple, kde se nám zpívalo 
samo a jak nám to znělo… Je fajn, že se objevily i bývalé žákyně a zazpívaly si s námi. To nejlepší mělo přijít 
na konec – koncert spojený s našimi vánočními trhy v Křížovce. Bohužel nám počasí změnilo plány, a tak se 
celá akce během několika hodin přesunula k nám do školy. A povedlo se - pod vedením naší skvělé učitelky a 
dirigentky Kamily Kolářové a společně s  dalšími učiteli jsme svým rodičům, spolužákům předali kousek 
vánoční atmosféry… Za rok touto dobou budu vzpomínat a snad se i já vrátím si zazpívat s ostatními… 

Autor článku 

Klára Antoňová 

Gabča  
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 23. PROSINEC 2022

Letos se mi splnil sen a stala jsem se andělem! 
Ale jen na pár hodin… Společně se spolužáky 
jsme se nastrojili do kostýmů Mikuláše, čertů a 
andělů a šli jsme svým mladším spolužákům 
nadělovat. Vzpomněla jsem si na dobu, kdy jsem 
se stejně jako ti prckové trošku bála, trošku těšila 
a nakonec jsem byla ráda, že je to za mnou. Naši 
prvostupňáci odříkali básničky, slíbili polepšení a 
dostali sladkou odměnu. Pro nás byla nadílka 
právě ta jejich radost. 

Strání chodil Mikuláš …

Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Klára Kadrnková

Autor článku 



 23.PROSINEC 2022  

  

 

 

 

 

3

9. prosince se u nás ve škole konalo Autorské fórum – 
večer, kdy někteří z nás četli před svými rodiči, učiteli a 
kamarády své texty na téma Tajemství. Myslím, že jsme 
byli všichni trochu nervózní, ale nakonec jsme trému 
překonali a své příběhy, úvahy i vtipné básničky jsme 
přečetli. Publikum tleskalo a u některých textů jsme se i 
hodně pobavili. Během večera vystoupily i naše mladší 
spolužačky Míša a Anetka, které hrály na housle a na 
klavír. Domů jsme si na památku odnesli i sborník našich 
prací… 

Čím bys chtěl být? 

Autorské fórum 

Naši deváťáci se tento měsíc zúčastnili Dne otevřených dveří na Střední škole řemesel a služeb 
v Děčíně, kde se seznámili s různými obory, kterým by se zde mohli věnovat. Někteří vybraní žáci 
také navštívili Střední zdravotnickou školu v Děčíně, kde si během dne vyzkoušeli masáž srdce, 
odebírání krve nebo starání se o novorozence…  

Káťa Kučerová

Autor článku 
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A zase to cinklo… 

Naše žačky z  pátých až osmých tříd se 
zúčastnily vánoční soutěže v aerobiku a kromě 
perfektně stráveného dne v  pohybu a se 
smíchem získaly i medaile! Velká gratulace 
všem, poděkování i oběma trenérkám 
Karolínám za přípravu a doprovod.

Tajemství o koupi kola  

Koupíš-li si kolo v Hervisu,  
budeš denně v  servisu. 
  
Koupíš-li si kolo v  Tescu,   
budeš jíst jen tresku.  
  
Nebo kup kolo z  Dekáče  
a bude ti do pláče.  
  
Taky se můžeš stavit v  Globusu 
a budeš mít garáž plnou kentusu.  
  
Kopíš-li kolo v  Kauflandu, 
budeš v servisech pro srandu.  
  
Když máš chuť, kup kolo v  Lidlu,  
po opravách nebudeš mít co k  jídlu. 
  
Nebo kup kolo v  Penny,   
ale nebudou tě chtít ženy. 

(Nikolas Simonides) 

Proč? 
Proč, to je asi to největší tajemství ze všech.  

       
Proč jsme, proč existujeme, jaká je naše podstata. 

Čím více nad tím člověk přemýšlí, tím více se cítí 
bezcenný. Uvědomuje si, že není důvod proč být.  
       

Rozdíl mezi tím jestli bude žít nebo ne, není.  
      

Když se člověk podívá na věci z perspektivy 
všeho, zjistí, že jeho existence nic neznamená.  
      

Ať se člověk snaží sebevíc, ať dokáže cokoliv, 
z perspektivy všeho nedokázal nic.  
        

Nikdy nedokážeme uniknout svému konci.  
        

Ta jediná věc, která nám na tomhle světě zbývá, 
je si ten krátký čas, který tady máme, užít. Sice je 
těžké si užívat život, když si uvědomíte to 
TAJEMSTVÍ, ale musíte se přes to přenést.  
      

Člověk musí být stoic, tedy alespoň z části své 
podstaty, nezajímat se o nepodstatné.  
       

Nepodstatné věci nás poutají k zemi. Naplňují 
naši mysl myšlenkami, které nás uzavírají.  
       

Musíme se povznést nad tyto myšlenky a 
podívat se na věci z perspektivy všeho.     

Musíme žít… 

(Jakub Skovajsa) 
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